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Skrajšani zapisnik 

 tretje seje Občinskega sveta Občine Šmartno pri Litiji, ki je bila dne 22.03.2023  

ob 19.00 uri v sejni sobi Občine Šmartno pri Litiji,  

Tomazinova ulica 2, Šmartno pri Litiji 

 

Prisotni svetniki: Veronika Jesenšek,  Janez Tomažič, Darko Vidic, Domen Merzel, Franc 

Props, Alojzij Smrekar, Matic Kremžar, Vinko Femc, Martin Gradišek, Matej Sirk, Matej Jug, 

Petra Kovačič Pancar, Maja Toplak Primc, Branko Šuštaršič, Andreja Kastelic, Matjaž 

Grabnar 

Odsotni: / 

Ostali prisotni: Za občinsko upravo: Matej Adamič, Tanja Kepa Ferlan, Karmen Sadar, 

Domen Rozman, Nataša Dobravec 

Vabljeni:  Marija Babnik in Teja Koršič – predstavnici podjetja GEIDA d.o.o., Peter Avbelj – 

direktor Javnega zavoda Bogenšperk, Jože Vidic – predsednik sveta Javnega zavoda 

Bogenšperk in mediji. 

 

Sejo je pričel in vodil župan Občine Šmartno pri Litiji Blaž Izlakar. Po uvodnem pozdravu je 

predsedujoči ugotovil sklepčnost sveta (navzočih je bilo vseh 16 članov občinskega sveta). 

 

Potrditev skrajšanega zapisnika: 

- 2. redne seje z dne,  15.02.2023 

 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal v potrditev skrajšani zapisnik 2. redne seje z dne 15.02.2023 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Zapisnik je bil potrjen s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti. 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s točko »Sprejem popravka sklepa o 

določitvi višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter 

druge pokopališke infrastrukture za pokopališča v upravljanju Občine Šmartno pri Litiji«,  

ki naj se obravnava kot 6. točka dnevnega reda in s točko »Sprejem popravka sklepa o 

določitvi višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter 

druge pokopališke infrastrukture za pokopališče Šmartno pri Litiji v upravljanju KSP Litija 

d.o.o.«, ki naj se obravnava kot 7. točka dnevnega reda. 

Druga točka dnevnega reda »Poročilo o delu župana in občinske uprave«,  se obravnava kot  

8. točka dnevnega reda. Predsedujoči je tako predlagal naslednji dnevni red: 

 

1. Kadrovske zadeve: 

- imenovanje odborov krajevnih skupnosti  

2. Odlok o proračunu Občine Šmartno pri Litiji za leto 2023 – predlog za drugo branje 

3. Obravnava in sprejem Predinvesticijske zasnove za projekt »Novogradnja vrtca 

Šmartno pri Litiji« 

4. Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini 

Šmartno pri Litiji za leto 2023 

5. Predstavitev delovanja Javnega zavoda Bogenšperk 

6. Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, 

pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture za pokopališča v 

upravljanju Občine Šmartno pri Litiji 
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7. Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, 

pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture za pokopališče 

Šmartno pri Litiji v upravljanju KSP Litija d.o.o. 

8. Poročilo o delu župana in občinske uprave 

9. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Predsedujoči je dal v razpravo predlagani dnevni red. 

 

Razprava: Matic Kremžar. 

 

Pojasnilo je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Kadrovske zadeve: 

- imenovanje odborov krajevnih skupnosti  

2. Odlok o proračunu Občine Šmartno pri Litiji za leto 2023 – predlog za drugo 

branje 

3. Obravnava in sprejem Predinvesticijske zasnove za projekt »Novogradnja vrtca 

Šmartno pri Litiji« 

4. Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2023 

5. Predstavitev delovanja Javnega zavoda Bogenšperk 

6. Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe 

pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke 

infrastrukture za pokopališča v upravljanju Občine Šmartno pri Litiji 

7. Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe 

pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke 

infrastrukture za pokopališče Šmartno pri Litiji v upravljanju KSP Litija d.o.o. 

8. Poročilo o delu župana in občinske uprave 

9. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Dnevni red  je bil sprejet s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 1). Kadrovske zadeve: 

- imenovanje odborov krajevnih skupnosti  

 

Uvod je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Veronika 

Jesenšek.  

 

Razprava: Matic Kremžar. 

 

Dodatna pojasnila je podala Veronika Jesenšek. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje predloge sklepov v paketu: 
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SKLEP 1: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti Velika 

Štanga imenuje Matjaža Lukančiča, Janka Groznika, Rudolfa Grma, Antona Bratuna 

in Janka Končarja.  

SKLEP 2: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v  Odbor krajevne skupnosti 

Jablaniška dolina imenuje Vido Izlakar, Mileno Strmljan, Boruta Mandlja, Mitjo Jerina 

in Tjašo Potisek. 

SKLEP 3: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti 

Vintarjevec imenuje Antona Pipana, Janeza Obolnarja, Janeza Groznika, Luko 

Lakosila in Marka Barukčiča. 

SKLEP 4: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti 

Primskovo imenuje Rajka Selana, Benjamina Smrekarja, Boštjana Markoviča, Ludvika 

Praznika in Nino Kaplja. 

SKLEP 5: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti Liberga 

imenuje Marka Poglajna, Matica Pevca, Dejana Poglajna, Miho Poglajna in Petra 

Jožeta Poglajna. 

SKLEP 6: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti 

Kostrevnica imenuje Žana Permeta, Simona Avblja, Matevža Lamovška, Gašperja 

Možino in Marjana Zadražnika. 

SKLEP 7: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti Razbore 

imenuje Cvetka Možino, Stanislava Berdajsa, Bojana Vavtarja, Antona Jereta in 

Matjaža Černeta. 

SKLEP 8: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji v Odbor krajevne skupnosti javorje 

imenuje Klemena Dragarja, Marka Murnca, Andreja Cerjaka, Rafaela Pivca in Dušana 

Goriška. 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Sklepi v paketu so bili sprejeti s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 2). Odlok o proračunu Občine Šmartno pri Litiji za leto 2023 – predlog za drugo 

branje 

 

Uvod je podal Matej Adamič. 

 

Poročilo o delu na Odboru za gospodarstvo, kmetijstvo, turizem in finance je podala 

predsednica odbora Petra Kovačič Pancar. 

Poročilo o delu na Odboru za gospodarsko infrastrukturo, okolje in prostor je podal 

predsednik odbora Franc Props. 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

Poročilo o delu na Odboru za zaščito in reševanje je podal predsednik odbora Domen Merzel. 

 

Razprava: Matic Kremžar, Janez Tomažič in Veronika Jesenšek. 

 

Dodatna pojasnila sta podala Karmen Sadar in župan Blaž Izlakar. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov v paketu: 

 

SKLEP 1: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Odlok o proračunu Občine 

Šmartno pri Litiji za leto 2023. 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Letni načrt pridobitve in 

razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine za leto 2023. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 15 članov občinskega sveta. 

Sklepa v paketu sta bila sprejeta s 13 glasovi »za« in 1 glasom »proti«.  

  

AD 3). Obravnava in sprejem Predinvesticijske zasnove za projekt »Novogradnja vrtca 

Šmartno pri Litiji« 

 

Uvod sta podali Marija Babnik in Teja Koršič. 

 

Poročilo o delu na Odboru za gospodarstvo, kmetijstvo, turizem in finance je podala 

predsednica odbora Petra Kovačič Pancar. 

Poročilo o delu na Odboru za gospodarsko infrastrukturo, okolje in prostor je podal 

predsednik odbora Franc Props. 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprava: matic Kremžar, Veronika Jesenšek, Alojzij Smrekar, Janez Tomažič, Branko 

Šuštaršič. 

 

Dodatna pojasnila so podali župan Blaž Izlakar, Marija Babnik in Tea Koršič. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Predinvesticijsko zasnovo 

(PIZ) za projekt »Novogradnja vrtca Šmartno pri Litiji«, ki jo je izdelalo podjetje Geida 

d.o.o., Zapoge 37, Vodice, v februarju 2023. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in 1 glasom »proti«. 

 

AD 4). Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2023 

 

Uvod je podal Domen Rozman. 

 

Poročilo o delu na Odboru za zaščito in reševanje je podal predsednik odbora  Domen 

Rozman. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Program dela na področju 

varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2023. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 5). Predstavitev delovanja Javnega zavoda Bogenšperk 

 

Predstavitev je podal direktor Javnega zavoda Bogenšperk. 

O delu sveta javnega zavoda je predstavitev podal predsednik sveta Jože Vidic. 
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AD 6). Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe 

pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture za 

pokopališča v upravljanju Občine Šmartno pri Litiji 

 

Uvod je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Razprava: Matej Sirk, Franc Props, Matjaž Grabnar. 

 

Dodatna pojasnila sta podala župan Blaž Izlakar in Tanja Kepa Ferlan. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme popravek sklepa o določitvi 

višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter 

druge pokopališke infrastrukture za pokopališča v upravljanju Občine Šmartno pri 

Litiji. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 7). Sprejem popravka sklepa o določitvi višine grobnine in cenika uporabe 

pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter druge pokopališke infrastrukture za 

pokopališče Šmartno pri Litiji v upravljanju KSP Litija d.o.o. 

 

Uvod je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme popravek sklepa o določitvi 

višine grobnine in cenika uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in naprav ter 

druge pokopališke infrastrukture za pokopališče Šmartno pri Litiji v upravljanju KSP 

Litija d.o.o. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 16 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 16 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 8). Poročilo o delu župana in občinske uprave 

 

Poročilo je podal župan Blaž Izlakar. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je bilo poročilo vzeto na znanje. 

 

AD 9). Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Janez Tomažič: Gradi se optično omrežje. Svetnika zanima ali bodo vsa gospodinjstva, ki so 

danes definirana kot bele lise, v okviru tega dobila priključek, in naslednje vprašanje, če ne 

bodo, katera ne bodo.  
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Andreja Kastelic: Ustanavljajo se odbori krajevnih skupnosti. Odbori nimajo nekih 

pooblastil, sredstev ali moči odločanja. Svetnico zanima, kaj se pričakuje od odbora krajevne 

skupnosti, kakšne naloge bo imel  in način sodelovanja z občino in županom. Svetnico še 

zanima, če se bo za delovanje krajevnih skupnosti omogočilo kakšna sredstva in, da to ne gre 

iz žepa ljudi, ki so v odboru. Ne nazadnje se potrebuje papir, znamke in podobne drobnarije, 

ali pa tudi računalnik in tiskalnik. Vprašanje je, kako bo občina poskrbela za nemoteno 

delovanje krajevnih skupnosti. Svetnica je podala predlog, da bi se enotno poskrbelo za 

sredstva krajevnih skupnosti za delo.  

Vaščane zanima, glede na to, da je novo vodstvo občine, po kakšnem ključu se bodo 

vzdrževale ceste. Sprašujejo predvsem za to, ker asfaltiranja verjetno še ne bo. Vaščane 

zanima, če se za vzdrževanje kliče na občino ali občina sama preverja stanje cest. Vaščani 

opozarjajo, da način spomladanskega popravila ceste Tuji Grm – Mala Štanga ni bil ustrezen. 

Bilo je samo nasutje grobega materiala na cesto in nato ravnanje z gredarjem. Dali so primer 

izpred let, ko je podjetje Aptar, njihovo najbolje delikatno cesto, to je iz Male Štange v 

Jevnico (tam so vedno rebra, ker je tak naklon ceste) najprej z gredarjem pobrusil rebra in je 

dal pravi pesek (svetnica ne ve kaj je to pravi pesek), pogredal in na koncu povaljal z 

valjarjem. Sama se spomni, da so se na tej cesti rebra v enem tednu ponovno pojavila, takrat 

je bilo dva meseca mir. Sedaj se pa posuje samo en grob material s tovornjakom za njim je šel 

gredar in to je bilo to, to je videla sama, ker se je ravno peljala za njim. To ni pravi način in 

predlaga, da se uvede nadzor.  

Občani opozarjajo tudi na polaganje optike. Zakaj se ne reže asfalta, pač pa se ga lomi. 

Verjamejo, da bo to povzročilo veliko večje stroške občini. Zanima jih, kdaj se bo sanacija 

asfaltnega dela ceste odpravila.  

Na sanacijo plazu v Veliki Štangi so čakali več kot 25 let. Vaščani so tega res veseli in so 

hvaležni vsem ljudem, ki so to omogočili. Morate vedeti, da je delo teh izvajalcev pod 

drobnogledom vaščanov. Vaščanom se zdi, da se premalo kontrolira delo. Zato jih zanima ali 

se zaradi pomembnosti gradbenega  objekta izvaja nadzor nad deli izvajalca tudi s strani 

občine.  V kolikor ne ali je v tem primeru kakšna garancija v letih za dobro izvedbo del.  

Pitna voda. Tudi pri njih v Mali Štangi se je izkazalo, da so tista zajetja, ki v Mali Štangi niso 

na javnem vodovodu (tri oziroma štiri zajetja) in očitno je Kamplov hrib prazen. Že pozimi so 

morali gor voziti vodo. Vsi vemo, da je to osnova za življenje. Zato podpira Janeza Tomažiča, 

da res vztraja, da se delajo projekti tako v Volčji Jami oziroma krajevni skupnosti Štangarske 

Poljane in bi se k temu priključila tudi Mala Štanga. Predvsem pa, da bi se to resno vzelo, ker 

glede vode bo v prihodnosti samo še slabše. Na temu področju je res potrebno delati.  

Svetnico zanima, če se mogoče dela tudi kakšen pet ali več letni plan celostnega razvoja 

občine, za projekte, za črpanje sredstev Evropske unije.   

Vinko Femc: Svetnika zanima hitrost v naselju Mala Kostrevnica. Omejitev je 50 km/h, vidi 

se pa 1 km daleč.  

Branko Šuštaršič: Konec lanskega leta je bila cesta Leskovica – Javorje na enem delu 

renovirana, kar je izredno pohvalno. Občane zanima, predvsem starše, ki vozijo otroke v vrtec 

na Javorje, kdaj bo na tistem delu ograja.  

Svetnika zanima kako se bo saniral Riharjevški plaz.  

Svetnik je pohvali lepo, zgledno urejeno cesto Vintarjevec – Debeče. 

Veronika Jesenšek: Svetnica je že na prejšnji seji izpostavila glede cestnih zaščitnih ograj 

ima sedaj pripravljeno dopis s podpisom treh svetnikov, za obravnavo na Svetu za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu. Napisana, sta dva najbolj problematična dela. 

Glede hitrosti skozi naselje Mala Kostrevnica, ki jo je omenil že svetnik Femec. Svetnica se je 

glede te problematike pogovarjala s predsednikom gasilcev v Kostrevnici, kaj narediti in kako 

on to vidi. Povedal je, da je znak za Malo Kostrevnico je dlje kot se začne samo naselje. Na 

tem mestu, kjer se začne meja, je ta znak postavljen že preveč daleč. In omejitev 50 km/h je 

državna cesta in potem vozniki ne vedo ali je 70 ali 90 km/h. Ni nobenega znaka, da bi se to v 
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enem sklopu uredilo. Ta znak, ki je sedaj postavljen od križišča naprej proti Kostrevnici pri 

Juričevih, je postavljen za enim grmovjem in ni toliko viden. Mogoče bi se postavil bližje.   

Darko Vidic: Svetnik je dal pobudo in ob enem tudi prošnjo. Iz Litije, ko se pride v Šmartno 

pri Pevcu je pri prehodu za pešce znak 30. Glede na nepreglednost in nevarnost za pešce, 

prosi, da se znak prestavi više. Naj gre svet za preventivo oziroma odgovorni na občini, ki 

pokriva to področje, preveriti. Predlaga, da se znak prestavi višje, za 50 do 100 m. Tam je res 

nevarno, da kdo koga ne zadene.  

Na istem odseku na prošnjo starejših, ki jim je težko hodit iz Ustja na avtobusno postajališče, 

predlaga, da se avtobus ustavlja tudi na poti v Litijo.  

Veliko občanov se sprašuje, kako kakšen svetnik glasuje. Predlaga, pa upa, da to ne bo težko 

naredit, da se sedaj poimensko napiše v odgovoru kdo je bil za, kdo proti in kdo je bil 

vzdržan.  Da bo pregledno in da se ne bodo občani spraševali kdaj je bil kdo za in kdo proti 

in, da se to vidi.  

Petra Kovačič Pancar: Svetnica se zahvaljuje za odgovor na pobudo podano na prejšnji seji, 

glede postavitve teh dopolnilnih tabel. Rešitev, ki je predlagana po njihovem mnenju 

dovoljenje za kmetijsko mehanizacijo samo delno rešuje. Kmetje namreč po tej rešitvi ne 

bodo več v prekršku, ostaja pa problem z dovozom živine, lesa, morebitno dostavo drugih 

materialov. Tu pa te storitve spadajo pod druge storitve. Svetnica predlaga, da se ponovno 

premisli in postavi tablo dovoljeno za lokalni promet.  

Domen Merzel:  Prva zadeva, je otroško igrišče pri šoli. Že velikokrat so bila podane pobude,  

da se doreče obnovo, vzdrževanje in tako naprej. Na pobudo občanov svetnik sprašuje, kako 

je s tem urejeno, ker se kar velikokrat naredi, da je igrišče zanemarjeno, kakšne stvari 

poškodovane. Svetnika zanima, če bomo kdaj prišli do tega, da bi imeli eno enotno 

vzdrževanje. Njegov predlog je bil tudi, da bi imela občina vsa otroška igrišča, da bi se to 

uredilo oziroma nek nadzor, tako kot imajo nekje drugje po občinah, da se ta igrišča odklepajo 

in zaklepajo.  

Druga stvar gre za prometno varnost, na križišču pri baru Flamingu proti Šmartnem oziroma 

proti Kovini, na pobudo občana svetnik sprašuje, če se lahko preveri status oziroma usmeritev 

te ceste. Cesta naj bi bila, iz križišča pri Flamingau proti Gabru mimo Breznikarjevih, 

enosmerna. Znakov ni. Ta odsek je zelo nevaren, marsikdo gre z avtomobilom v ovinek, tudi 

otroci iz vrtca hodijo tam mimo. Mogoče bi poskrbeli za varnost tako, da bi se postavili znaki 

za enosmerno cesto oziroma za vožnjo iz smeri od Gabra proti križišču, prepovedano.  

Svetnik daje pobudo, da bi se omejil tovorni promet in maksimalna širina vozil iz istega 

križišča proti centru. Malce se mu zdi neprimerno, ker je center Šmartna kar urejen, da 

trosilec s 40 tonami gnoja prečka most, kjer je osna obremenitev 8 ton.   

Prenaša vprašanje občana, kdaj se bo uredilo lastništvo zemljišč za pločnik do pokopališča.  

Alojzij Smrekar: Svetnik daje pobudo, da se pobude in  vprašanja dajo pisno ali pa pred sejo 

na občino.  

Svetnik je opozoril, da na postajališče za otroke na Gradišču v otroci stojijo na dežju, ker 

postajališče nima strehe.  

Matej Sirk: Je dal pobudo, da se odpre nov elektronski predal, na katerega se bodo pošiljale 

pobude in vprašanja svetnikov.  

 

Predsedujoči je zaključil sejo ob 21.10 uri. 

 

 

Pripravila:                                         

Nataša Dobravec 

 

Direktor Občinske uprave:                                                                  Predsedujoči: 

Rajko Grimšič                                            Blaž Izlakar 


